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VEZETŐEDZŐI  NYILATKOZAT

HATÁROZOTTABBAN A KAPU ELŐTT!

Egy egyes döntetlent játszottunk a Lokival az előző körben, de alakulhatott volna ez más-
képp is…
– Valóban kicsit szomorú vagyok, mert sokkal többet kellett volna kihoznunk a gólhelyzete-
inkből, ha az első tíz perc után 4–0-ra vezetünk, senki sem szólhatott volna semmit, de ha 
szerények vagyunk, akkor is hárommal vezethettünk volna. Aztán egy középpályán elkövetett 
védekezési hibának köszönhetően hagytuk, hogy a Debrecen előnybe kerüljön. Mindkét csa-
pat részéről jó iramú mérkőzést láttunk, különösen az első félidőben, én részünkről a gólo-
kat hiányoltam. Megvoltak a helyzeteink, nem véletlen, hogy az ellenfélnél a kapus nyújtotta a 
legkiemelkedőbb teljesítményt. A cseréinktől többet vártam, nekik ezúttal jobban kellett volna 
beszállniuk.

Lement egy teljes kör a bajnokságban, hogyan értékeled a csapat eddigi teljesítményét?
– Csak ismételni tudom magam: sok helyzetet dolgozunk ki, ami pozitívum, ám sokkal töb-
bet kéne ezekből kihasználnunk. Az MTK otthonában sikerült 
öt gólt szereznünk, ezt kellene hozni heti szinten, ami per-
sze nem egyszerű, de mindenképpen határozottabbnak kell 
lennünk a kapu előtt. A csapatjátékunk rendben van, gyor-
sak vagyunk, jók az átmeneteink, tudunk dominálni, a stílus, 
amelyben játszunk, minden ellenfél számára veszélyes.

A Diósgyőr személyében olyan ellenfél érkezik hozzánk, 
amelyet az első fordulóban legyőztünk, utána viszont jó 
formába lendültek, ám a legutóbbi három fordulóban ki-
kaptak az Újpesttől, a Fraditól és a Fehérvártól is. Ennek 
ismeretében milyen mérkőzésre számítasz?
– A DVTK kompakt játékot játszik, jó csapat, amely főleg ha-
zai pályán veszélyes. Az utóbbi idők vereségeitől nem lettek 
rosszabbak, minőségi futballt játszanak. Néztem a Vidi elleni 
találkozójukat, 2–0-s hátrányból még visszajöhettek volna 
a mérkőzésbe, szóval nehéz összecsapást várok. Az, 
hogy az utóbbi meccsek nem úgy sikerültek nekik, 
még koncentráltabbá teszi őket. Összességében 
hasonló mérkőzésre számítok, mint a Debrecen 
elleni volt, persze részünkről sokkal jobb helyzet-
kihasználással.

Hornyák Zsolt a Debrecen ellenihez hasonló 
mérkőzést vár szombaton, ám reméli, csapata 
most jobban sáfárkodik a helyzeteivel.

STABIL HÁTTÉR
A MAGYAR SIKEREKHEZ
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VÉDŐK TÁMADÓK

KÖZÉPPÁLYÁSOK

33Ormonde-Ottewill
Brandon

1995. 12. 21.,
Sutton

NB I-es mérkőzés/gól
31/–

5Bence
Batik 

1993. 11. 08., 
Szeged

NB I-es mérkőzés/gól
184/12

24Tamás
Markek

1991. 08. 30.,
Nagykanizsa 

NB I-es mérkőzés/gól
41/–

74Martin
Auerbach

2002. 11. 03., 
Tatabánya

NB I-es mérkőzés/gól
3/–

91Ármin
Pécsi

2005. 02. 24.,
Hainburg

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

13Noel
Nathaniel 

2004. 01. 14., 
Toronto

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

14Golla
Wojciech 

1992. 01. 12., 
Zlotów

NB I-es mérkőzés/gól
21/2

17Stronati
Patrizio 

1994. 11. 17., 
Opava

NB I-es mérkőzés/gól
61/1

22Szolnoki 
Roland

1992. 01. 21., 
Mór

NB I-es mérkőzés/gól
246/3

23Maceiras
Quentin

1995. 10. 10., 
Sion

NB I-es mérkőzés/gól
5/–

25Zsolt
Nagy 

1993. 05. 25., 
Székesfehérvár

NB I-es mérkőzés/gól
136/11

26Umathum
Ádám

2006. 04. 08., 
Győr

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

60Jablonszkij
Oleh 

2005. 08. 09., 
Sztrij

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

27Gergő
Ominger

2002. 09. 25.,
Győr

NB I-es mérkőzés/gól
6/–

15Plsek
Jakub

1993. 12. 13., 
Jasenná

NB I-es mérkőzés/gól
84/17

19Favorov
Artem

1994. 03. 19., 
Kijev

NB I-es mérkőzés/gól
104/22

71Patrik
Posztobányi

2002. 07. 29., 
Budapest

NB I-es mérkőzés/gól
11/–

73Szabolcs
Dusinszki

2005. 08. 06., 
Székelyudvarhely

NB I-es mérkőzés/gól
3/–

10Levi
Jonathan 

1996. 01. 23., 
Glumslöv

NB I-es mérkőzés/gól
28/2

9Colley
Lamin 

1993. 07. 05., 
Banjul 

NB I-es mérkőzés/gól
30/5

11Slagveer
Luciano 

1993. 10. 05., 
Rotterdam 

NB I-es mérkőzés/gól
95/13

20Soisalo
Mikael 

1998. 04. 24., 
Helsinki

NB I-es mérkőzés/gól
6/1

21Puljic
Jakov

1993. 08. 04., 
Vinkovci 

NB I-es mérkőzés/gól
32/6

30Zsombor
Gruber 

2004. 09. 07., 
Győr 

NB I-es mérkőzés/gól
35/6

7György
Komáromi

2002. 01. 19., 
Szolnok

NB I-es mérkőzés/gól
77/8

18Corbu

2002. 05. 07., 
Csíkszereda

NB I-es mérkőzés/gól
93/11

Marius
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LATOLGATÓ

Most fordult elő először, hogy egymás 
utáni két bajnoki fordulóban eredményes 
voltál. Lehetséges, hogy ezzel egy komo-
lyabb szériát indítottál el?
– Jó lenne, ha sorozat lenne belőle, de én 
már annak is örülök, hogy zsinórban két NB 
I-es meccsen gólt tudtam szerezni. Termé-
szetesen a Diósgyőr ellen is azon leszek, 
hogy ismét betaláljak.

Kísértetiesen hasonlítottak egymásra 
ezek a gólok, ez az új Gruber-féle speci-
alitás?
– Valóban, az MTK ellen jobbal, most pedig 
ballal sikerült ugyanabból a szögből beven-

CSAK RAJTUNK MÚLIK A SIKER
Bár ezúttal ballal talált be, a Debrecen ellen tulajdonképpen 
lekopírozta az MTK-nak rúgott gólját Gruber Zsombor, aki 
szívesen nyújtaná tovább góllövő szériáját.

nem a kaput. Ám elképzelhető, hogy az el-
lenfelek már készülni fognak erre, úgyhogy 
lehet, hogy valami új dolgot kellene előhúzni 
a tarsolyból. Annak mindenesetre örülök, 
hogy mindkét lábbal sikerült gólt szerez-
nem.

Összességében csalódásként élted meg 
a Loki elleni döntetlent, vagy inkább örül-
tél neki, hogy ki tudtunk egyenlíteni?
– Az elején több helyzetünk volt, ám a vé-
gén a Debrecennek is voltak olyan lehető-
ségei, amelyekből megnyerhették volna a 
találkozót, úgyhogy szerintem igazságos 
eredmény született. Mindenesetre jobb lett 
volna, ha az MTK elleni ötből egy a Pancho 
Arénában ment volna be.

Mika Soisalo például a kapufát találta el 
– te hogyan reagálsz egy-egy olyan szi-
tuációban, amikor centiken múlik a gól?
– Nyilván kellemetlen az ilyesmi, de ilyenkor 
nincs mese, menni kell tovább, Mika kapu-
fájánál például próbáltam visszaszerezni a 
labdát, hátha ki tudunk harcolni még egy le-
hetőséget, de nem úgy alakult, hogy tudtuk 
folytatni a játékot, és ki tudott jönni a hely-
zetből az ellenfél.

Most a Diósgyőr következik – nehéz 
meccsre számítasz?
– Igen, hiszen a legutóbbi három bajnokiju-
kon kikaptak, úgyhogy nagyon jönniük kell 
majd, és az NB I-ben egyébként sincs köny-
nyű mérkőzés. Kupameccset játszottak ők 
is, mi is, az egyenlő feltételek meglesznek, 
csak rajtunk múlik, hogy nyerünk-e.

A FOCIBA BELEFÉR   
EGY VISSZAFOGOTT SMINK.
DE A GYŰLÖLET SOHA.
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MECCSTÖRTÉNET

SZOROS MECCSEKEN VAN TÚL A KÉT CSAPAT.

2018. november 3.
Hegedűs János fejesgóljával 2–1-re 
győzünk a Panchóban.

2023. július 29. 
Legutóbb a Panchóban találkoz-
tunk, Luciano Slagveer a 10. perc-
ben állította be a végeredményt.

2017. november 18.
Hazai környezetben, Josip Knezevic gól-

jával itthon tartjuk a három pontot.

2020. június 17.
Indulatoktól sem mentes meccsen 2–1-es 

győzelem Diósgyőrben, Deustch László és 
David Vanecek a mesterlövészek.

Változatosabb közös történelmet ki sem lehetne találni, mint a Pus-
kás–DVTK párharcok. Az első hét meccsen felváltva estek a győ-
zelmek, kezdve a 2013. szeptember 14-én rendezett találkozótól 
egészen 2017. augusztus 12-éig.    

NYERT MECCSEK
 9 7

RÚGOTT GÓLOK
 26 26

A LEGNAGYOBB ARÁNYÚ GYŐZELEM
 2–0 (2021. 02. 03.) 3–0 (2020. 10. 25.)

A PÁRHARC GÓLKIRÁLYAI
 Tischler, Lencse, Pekár, Knezevic  (2) Gohér, Bacsa, Ivanovski, Molnár G., Grozav  (2)

SAJÁT NEVELÉSŰ KERETTAGOK SZÁMA
 13 4

2019. október 5.
Nehéz pillanatok, majd pontmentés Di-

ósgyőrben: Jan Vlaskó a 92. percben 
egyenlített.
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JÁTÉKOSPORTRÉ OLEH
JABLONSZKIJ„HÁLÁS VAGYOK, HOGY ITT LEHETEK”

– Tulajdonképpen már nagyon korán, óvo-
dás koromban elkezdtem futballozni. A szü-
lővárosomban, Sztrijben a nagyobb srácok 
folyton a labdát kergették, beálltam közéjük, 
s onnantól kezdve a szenvedélyemmé vált a 
foci. A televízióban is néztem a meccseket, 
Lionel Messi játékát mindig is csodáltam – 
emlékezett vissza a kezdetekre a tizennyolc 
éves fiatalember.

Miatta lettél szélső támadó?
– Nem, az edzőm állított erre a posztra, gya-
korlatilag a kezdetektől fogva ebben a pozi-
cíóban számítanak rám – hogy melyik szé-
len, az szinte mindegy. Még Ukrajnában, az 
U16-os csapatban az egyik társam sérülése 
miatt középen kaptam lehetőséget, és ott is 
megálltam a helyem. Egyszóval ott játszom, 
ahová az edzőm állít.

Mielőtt a Puskás Akadémiához érkeztél, 
a Sahtar Doneck utánpótláscsapatában 
futballoztál. Hogyan kerültél a narancs-
sárga-feketékhez?
– A szülővárosom bajnokságában figyeltek 
fel rám a Sahtar videóelemzői. Innen kezdve 
a történet a szokásos, megkerestek, én pe-
dig – egy komoly, sokszoros bajnok klubról 
lévén szó – szívesen mentem.

Lassan másfél éve, hogy a Puskás Aka-
démiára kerültél. Milyen érzésekkel ér-
keztél hozzánk, és milyen tapasztalato-
kat szereztél Magyarországon?
– Mint sokan mások, én is a háború miatt 
kerültem Magyarországra. Kezdetben rend-

kívül nehéz volt, hiszen az otthonomtól tá-
vol, idegen környezetben kellett megállnom 
a helyemet, és a nyelvet sem beszéltem. A 
Sahtar utánpótlásában sem voltak rosszak 
a körülmények, de amit itt tapasztaltam, az 
egyszerűen lenyűgöző volt, úgyhogy na-
gyon örülök, és hálás vagyok azért, hogy itt 
lehetek.

Mostanában hogy állsz a magyar nyelv-
vel?
– Nagyon sokat és szorgalmasan tanulok, 
heti három alkalommal veszek magyarórá-
kat, és igyekszem a csapattársakkal minél 
többet kommunikálni magyarul. Érteni még 
többet értek, nagyjából hatvanöt százalékát 
értem meg annak, amit nekem mondanak, 
így a nagycsapat öltözőjében is általában 
tudom, miről folyik a szó.

Tavasszal bajnoki címet nyertetek az 
U19-es csapattal. Számítottál arra, hogy 
az első szezonod végén aranyérmet 
akasztanak a nyakadba?
– Az idény elején, új fiúként még nem iga-
zán tudtam, mire számíthatok, de aztán ta-
vasszal sorra nyertük a meccseket, akkor 
már sejtettük, hogy meglehet a bajnoki cím. 
Amikor az álom valóra vált, fantasztikus ér-
zés volt.

A nyártól már az első csapattal készülsz. 
Mit szóltál, amikor megtudtad, hogy sze-
repelsz az ausztriai edzőtáborba utazók 
listáján?
– Elsőre nem hittem el. Aztán már csak a 

60Szorgalmasan dolgozik azért, hogy bemutatkozhasson 
az első osztályban, és lelkesen tanulja a magyar nyel-
vet is – ifjú ukrán szélsőnk, Oleh Jablonszkij minden 
percét futballkarrierje építésének rendeli alá.

munkára koncentráltam, mert bent akartam 
maradni a csapatban. Sikerült, ami jelentős 
előrelépés, de komoly munka van mögötte, 
és még többet kell dolgoznom azért, hogy 
bemutatkozhassak az első osztályban.

Az együttesben van egy honfitársad Ar-
tem Favorov személyében. Azonnal szár-
nyai alá vett?
– Nagyon-nagyon sokat segít, rengeteget 
beszélgetünk. Az edzéseken gyakran irá-
nyít, és segít kijavítani a hibáimat, és ha úgy 
jön ki, a labdák is jönnek tőle.

A bajnokság kétharmada még hátravan 
– milyen tervekkel vágtál neki a szezon-
nak?
– Szeretnék megragadni az első csapat-
ban, természetesen nagyszerű lenne, ha 
be tudnék mutatkozni az első osztályban. 
Azzal viszont tisztában vagyok, hogy az NB 
I-es szereplést nem adják ingyen, úgyhogy 
rengeteg munka vár még rám ahhoz, hogy 
Hornyák Zsolt számításba vegyen.

Négyszemközt is beszéltél már a mes-
terrel arról, mit vár el tőled ahhoz, hogy 

szerephez juthass?
– Amikor szükség van rá, tőle is ka-
pok tanácsot. Előfordul, hogy olykor 
keményebben odaszól, de ha jól 
csinálok valamit, mindig megdicsér.

A támadók közül kitől tanulsz a leg-
többet?
– Gyakorlatilag mindenkitől, aki ebben a po-



12

JÁTÉKOSPORTRÉ

zícióban van, és igyekszem is megfogadni a 
hasznos tanácsokat.

Az NB I-es bemutatkozás feltételeiről már 
szót ejtettünk. Hosszabb távon melyek 
azok az álmok, amelyeket meg szeretnél 
valósítani?
– Legalább két évig még biztosan itt szeret-
nék maradni, és ha töretlen lesz a fejlődésem, 
stabilan és jól tudok játszani az élvonalban, 
akkor talán egy még erősebb bajnokságból 
is felfigyelnek rám. Természetesen abban is 

reménykedem, hogy egyszer majd az ukrán 
nagyválogatott mezét is magamra húzhatom, 
de oda is csak a legjobbak kerülhetnek be.

Amikor nem focizol, és nem magyart ta-
nulsz, mivel foglalkozol szívesen?
– Igyekszem sokat olvasni, legutoljára Zlatan 
Ibrahimovic önéletrajzán rágtam át magam. 
De a szabadidőmben is gyakran kimegyek a 
pályára – a futball az életem, nem tudok más-
ra gondolni…

OLEH
JABLONSZKIJ

TALÁLKOZZ A MIKULÁSSAL A 
VÁL-VÖLGYI KISVASÚTON!

TALÁLKOZZ A MIKULÁSSAL A 
VÁL-VÖLGYI KISVASÚTON!

www.valvolgyikisvasut.hu

9 10
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asszisztens edző

Stanislav
Macek

kapusedző

Balajcza
Szabolcs

erőnléti edző

Egon
Kunzmann

rehabilitációs edző

Purger
Szilárd

csapatorvos

Dr. Abkarovits
Géza

csapatorvos

Dr. Karászi
Péter

fizioterapeuta

Sörös
Katalin

masszőr

Hoffer
Dávid

masszőr

Hajnal
Imre

masszőr

Kiss
István

videóelemző

Macsicza
Dávid

szertáros

Héring
Erzsébet

szertáros

Weizengruber
Istvánné

csapatmenedzser

Pető
Zoltán

PUSKÁS AKADÉMIA FC 

STÁB A LÉLEKRE IS HATNI KELL

A Vidinél, majd a Paksnál is dolgoztál, 
jelentős tapasztalattal a hátad mögött 
érkeztél hozzánk. Hogyan is történt a 
váltás?
– Akkoriban Pakson élő szerződésem volt, 
az itteni klubigazgató, Tóth Balázs keresett 
meg, és felvázolta a klub elképzeléseit, 
szimpatikus volt számomra, amit elmon-
dott, így az első tárgyaláson meg is egyez-
tünk, úgy éreztem, hogy meg tudok felelni 
a követelményeknek.

Hogyan lett belőled rehabilitációs edző?
– Ez egy nagyon régi történet, egyszer egy 
sérülés nyomán mozaikplasztikával kellett 
porcot pótolni a bokámban, akkoriban ez 
a műtét még nagyon ritka volt. Az ope-
ráció jól sikerült, de azzal kellett szem-
besülnöm, hogy a gyógytorna utáni fázis 
gyakorlatilag hiányzik, így saját maga-
mat kezdtem el rehabilitálni, vissza is 
tértem, de ez jóval hamarabb megtör-
ténhetett volna, ha szakszerűen foglal-
koznak velem – ez keltette fel az érdek-
lődésemet a szakterület iránt.

Azért felelsz, hogy sérültek mihama-
rabb visszatérjenek – akkor vagy a 
legboldogabb, amikor nincs dolgod?
– A csapat szempontjából nézve igen, 
hiszen, ha nincsenek sérültek, több já-
tékossal tud kalkulálni az edző. Ugyan-

akkor nagyon szeretem a szakmámat, 
és a játékosok visszatérésének elősegí-

Kétezerhúsz januárjában Paksról érkezett a Puskás Akadémiára, 
ahol rehabilitációs edzőként azon dolgozik, hogy sérültjeink 
mielőbb visszatérhessenek a pályára – NB I-es csapatunk 
szakembereit bemutató sorozatunkban ezúttal Purger Szilárddal 
beszélgettünk.

Dr. Michal
Kopcan
mentális tréner

Hornyák
Zsolt
vezetőedző

PORTRÉ

2023/24
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tése rendkívül szép feladat – ha látom, hogy a páciensem újra edz, újra meccset játszik, 
az a csúcs, akkor „megérkeztünk”.

Ha jól sikerül a rehabilitáció, az adott játékos élete végéig hálás lehet neked…
– Valóban, bár szeretném leszögezni, hogy a futballisták maguknak is sokat köszönhet-
nek, hiszen ők végzik el a melót, mi tulajdonképpen afféle mankót jelentünk számukra. 
Persze az nem mindegy, hogy az a mankó stabil-e… Azt sem szabad elfelejteni, hogy 
egy sérült játékos gyakorlatilag egy folyamaton megy végig, amelynek én is egy állo-
mása vagyok. Nagyon fontos, hogy a kollégákkal jól működjünk együtt, mindenki a 
maximumot tegye bele a munkába – hála Istennek, ez nálunk szenzációsan működik.

Egy keresztszalag- vagy Achilles-szakadásnál, egy bokatörésnél a játékosoknak 
nem csak a teste sérül. Hogyan segítesz nekik, hogy a lelki sebek is gyógyuljanak?
– Minden szempontból támaszt kell adnunk a játékosoknak, s ez nem is mindig könnyű 
feladat. Őszintének kell lennünk velük, fel kell vázolni, hogy a rehabilitáció során milyen 
állomásokon kell végigmenniük, és végig támogatni kell őket. Tudatosítani kell bennük, 
hogy lesznek majd hullámvölgyek, és ha ezek jönnek, akkor mentálisan kell támaszt nyúj-
tani nekik. Ha elérjük, hogy ezek a hullámok ne legyenek nagyok, ebből a szempontból is 
sikeres a munkánk. Bár akkoriban nem így gondoltam rá, de tulajdonképpen szerencsés 
vagyok, hogy nekem is voltak súlyos sérüléseim, így hiteles vagyok a játékosok szemé-
ben, hiszen jómagam is átmentem ugyanazon a szenvedésen. Általában a sérülés pillana-
tában van a legnagyobb pánik, ekkor azt kell tudatosítanunk bennük, hogy semmi gond 
nem lesz, és közel olyan állapotban fognak visszatérni, mint a sérülésük előtt.

Volt már olyan, hogy valaki azt mondta neked: „Szilu, én feladom!”?

– Volt. Nekünk ekkor kell nagyon erősnek lennünk, hiszen a játékos voltaképpen nem 
gondolja komolyan, hogy feladja, csak elérkezik abba a fázisba, hogy már tényleg nem 
tud többet dolgozni. Mert azt tudni kell, hogy brutális munkát végeznek el a rehabilitáció 
során, így nagyon kell tudnunk, hogy mikor kell egy kicsit engedni a gyeplőn, és egy 
picit több pihenést beiktatni a mindennapokba.

Szolnoki Roland, Posztobányi Patrik, illetve legutóbb Nagy Zsolt – csak három 
név az idei évből, akik hosszú sérülés után tértek vissza a csapatba, sőt, utóbbi a 
válogatottba is. Bennük hogyan tudtad tartani a lelket?
– Szoszóval és Joe-val egy picit könnyebb dolgom volt, hiszen ők már jobban ismertek 
engem, de mindhármukkal szerencsés helyzetben voltam, mert hihetetlenül profi módon 
viselkedtek. Elképesztő bizonyítási vágy volt bennük, meg akarták mutatni, hogy ugyan-
olyan játékosok, mint a sérülésük előtt – ilyen szempontból csak szuperlatívuszokban 
tudok róluk beszélni. Amit terveztünk, azt megcsináltuk, ráadásul olyan ütemben, aho-
gyan elterveztük. Ketten közülük már túl vannak a harmincon, de a munkamoráljukkal 
sok fiatalnak példát tudnának mutatni, olykor nekünk kellett őket visszafogni – ez fia-
talként Posztónak is nagyon sokat segített. Óriási öröm volt megélni, ahogy Szoszó 
egyből gólt rúg a Bicske elleni gálameccsen, utána odaszalad hozzánk, Joe pedig olyan 
állapotban tér vissza, hogy a válogatottban is bevethető. Hozzáteszem, ha a játékos 
ilyenkor az én nyakamba ugrik, az ugyanolyan elismerés a többieknek, a gyógytorná-
szoknak, a masszőröknek, mindenkinek, aki részt vett a rehabilitációs folyamatban.

Jelen pillanatban el tudnád-e képzelni, hogy mást csinálj?
– Nem. A játékosok visszatérése és az egész velük végzett munka olyan élményt, olyan 
érzést ad, amely megfogalmazhatatlan.

PORTRÉ

PURGER
SZILÁRD
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PUSKÁS-PILLANATOK

Nagy küzdelem és pontosztozkodás: 
NB III-as együttesünk 2–2-es döntetlent 

játszott a ZTE második csapata ellen.

Góóól! Gruber Zsombor az MTK után a DVSC ellen 
is betalált, ráadásul szinte lekopírozta a kék-fehé-
rek ellen szerzett mesteri találatát.
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TEHETSÉG

A LÁNY, AKIT A FIÚK 
A KAPUBA SZÁMŰZTEK

– Hiperaktív gyerek voltam, s mivel a szülőfa-
lumban, a Hajdú-Bihar vármegyei Nagyrábén 
csak egy sport volt, a futball, édesanyám úgy 
gondolta, azzal fog lekötni – kezdi Pongrácz 
Ágnes. – Elvitt egy edzésre, s ott ragadtam. 
Nyolcadikos koromig, amíg a szabályozás 
engedte, a fiúk között játszottam a korosztá-
lyos megye II-ben, ám a továbbtanulás idején 
döntenem kellett. Édesanyám azt mondta, a 
női focinak nincs jövője, fókuszáljak a tanulás-
ra, s bár nem szerettem volna abbahagyni a 
futballt, úgy tűnt, nincs más út. Egy debreceni 
gimnáziumba mentem, s alighogy elkezdődött 
az iskola, jött a telefon: a DEAC U16-os lány-
csapata le szeretne igazolni. Boldogan futot-
tam anyához, hogy mégsem kell feladnom a 
focit.

Hogyan kerültél a kapuba?
– A fiúk, akikkel kislányként együtt fociztam, 
nem akartak a kapuba állni, mindenki csak 
gólt akart rúgni, így én lettem oda „száműz-
ve”. De úgy voltam vele: nem baj, legalább 
játszhatok. Ám annyira megszerettem ezt a 
posztot, hogy később már nem is akartam a 
mezőnybe menni.

Egy debreceni szezon után 2020-ban ke-
rültél hozzánk. Hogyan vezetett az utad a 
Puskás Akadémiára?
– A Puskás elleni bajnokin jól védtem, s az 
edző, Mészáros Dalma odajött hozzám, 
mondván: szeretné, ha a csapatában szere-
pelnék. Anyának sírva meséltem, micsoda 

Mindenki csak gólt akart rúgni, ezért a vásott kölykök az 
egyetlen kislányt állították a gólvonalra. Ő meg örült, hogy 
legalább a pályán lehet. Tehetségeink közül ezúttal NB I-es női 
csapatunk kapusát, Pongrácz Ágnest ismerhetjük meg.

öröm ért, de ő azt gondolta, nem lesz belőle 
semmi. Nem sokkal később újból megkere-
sett a Puskás, elhívtak próbajátékra. Amikor 
eljöttünk, minden magáért beszélt. Gyermek-
szemmel igazi mesevilágba csöppentem. 
Anyának is megtetszett az akadémiai légkör, 
s ekkorra már ő is elhitte, hogy komoly lehe-
tőség ez nekem. 14 évesen részben már az 
akkor NB II-es felnőttcsapattal edzhettem, 15 
évesen pedig be is mutatkozhattam a nagyok 
között, s része lehettem a csapatnak, amely 
kivívta az első osztályban indulás jogát. 16 
voltam, amikor az NB I-ben először pályára 
léptem.

Mit gondolsz, milyen kapusokra van szük-
sége a mai futballnak?
– Gyerekként a falusi csapatban az volt a 
fontos, hogy ne kapjak gólt, de lassanként 
megtanultam, hogy sokat számít, ha egy ka-
pus lábbal is jó, tud szervezni, ívelni, ponto-
san passzolni, s magabiztosságot ad hátulról. 
Mindebben sokat kell még fejlődnöm, de agi-
lis játékosnak tartom magam, aki nem fél a 
labdától. Ezért vagyok kapus. Alig várom, 
hogy jöjjön felém a labda, s védhessek. 
Sokan nem értik, mit lehet azon szeretni, 
hogy az ember beleáll egy lövésbe. Mi, 
kapusok nem gondolkodunk, csak tesz-
szük a dolgunkat: védjük a hálót.

Vannak olyan hálóőrök, akik inspirálnak?
– Kislányként Neuer volt a példaképem, s mi-
vel a nagypapám mindig a Buffon nevet em-
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legette, egyszer rákerestem, ki az – rájöttem, 
nem is akármilyen kapus volt, így ő is a példa-
képem lett. Amikor pedig korosztályos válo-
gatott lettem, az A válogatott kapusa, Szőcs 
Réka lett a kedvencem. Megtiszteltetés, hogy 
immár vele együtt szerepelhetek a nemzeti 
csapatban. Az volt a legnagyobb pont a kar-
rieremben, amikor 17 évesen bemutatkozhat-
tam a felnőttek között a nemzeti tizenegyben.

Még mindig csak 18 éves vagy. Melyek a 
hosszú távú terveid?
– Fiatal kapus vagyok, rengeteget kell még 
tanulnom. Bár egyre több NB I-es meccset 
tudhatok a hátam mögött, még mindig nem 
annyit, hogy rutinos, tapasztalt hálóőrnek 
számítsak. Ugyanakkor egyre inkább érzem, 
mit kell tennem, hogy még jobb legyek. Az 
álmom, hogy egyszer egy külföldi topklub-
ban szerepeljek, de a célom először is az, 
hogy idehaza megálljam a helyem. A Puskás 
Akadémián sok lehetőséget kaptam – és bi-
zalmat. Tudom, hogy itt a hibáim ellenére is 
hisznek bennem, s ez nagy motivációt jelent.

Pongrácz Ágnes Erzsébet
Születési idő és hely:
2005. 08. 21., Debrecen
Poszt: kapus
Mezszám: 22
Csapat: Puskás Akadémia 
FC (női NB I)

NÉVJEGY

PONGRÁCZ
ÁGNES
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AKTUÁLIS

– Elég nehéz időszak van mögöttem, min-
dent megtettem a rehabilitációs edzéseken, 
sokszor még többet is, Purger Szilárdnak 
olykor vissza kellett fognia, nehogy túlhaj-
szoljam magam – emlékszik vissza a visz-
szatérés előkészítésével kapcsolatos meg-
próbáltatásokra saját nevelésű válogatott 
játékosunk. – Lelkileg is megterhelő volt ez 
a bő fél év, de a feleségem és a kislányom 
mindenben támogatott, és minden nap az 
lebegett a szemem előtt, hogy vannak még 
céljaim a futballban, amelyeket meg aka-
rok valósítani. Ezek közül az egyik nyilván 
az volt, hogy visszakerüljek a nemzeti csa-
patba, s amikor meghallottam, hogy Marco 
Rossi beválogatott, szabályosan eksztázis-
ba kerültem, alig akartam elhinni, hogy újra 
tagja lettem a keretnek. Aztán el is érzéke-
nyültem, mert hirtelen lepörögtek előttem az 
elmúlt egy év nehézségei.

A visszatérés pillanata a szeptember 
16-ai mosonmagyaróvári kupameccsen 
jött el, egy hét múlva Joe már a Paks elleni 
bajnokin is kapott bő félórát, két fordulóval 
később a Kisvárda ellen pedig a kezdőbe je-
lölte Hornyák Zsolt, hogy aztán az MTK 5–0-
s idegenbeli legyőzéséből góllal vegye ki a 
részét – napra pontosan egy évvel azután, 
hogy a Fradi ellen a Pancho Arénában addi-
gi utolsó találatát szerezte.

– Már csak a gól hiányzott, hiszen hétről 
hétre egyre több játéklehetőséget kaptam. 
Már az előző bajnokikon is voltak helyzete-
im, úgyhogy érett ez a találat, amikor láttam, 

Oldalszalag-sérülése és az azt követő műtét után rögös utat 
járt végig Nagy Zsolt, de akárcsak minden idők legsikeresebb 
sci-fijében, a jó ezúttal is elnyerte méltó jutalmát, saját 
nevelésű játékosunk hét hónap után visszatért a csapatba, és 
Litvánia ellen a válogatottban is pályára léphetett.

A JEDI VISSZATÉRT!

hogy bemegy a labda, komoly energiák és 
érzelmek szabadultak fel bennem, remélem, 
a folytatásban sem maradok adós a gólok-
kal.
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EREDMÉNYEK

PLSEK
JAKUB

HÁZI GÓLLÖVŐLISTAOTP BANK LIGA (NB I) 
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A PUSKÁS AKADÉMIA FC MÉRKŐZÉSEI

  1. 07. 29.   Diósgyőri VTK – Puskás Akadémia FC 0–1
  2. 08. 04.  Puskás Akadémia FC – Újpest FC 3–3
  3. 08. 13.  Ferencvárosi TC – Puskás Akadémia FC 1–2
  4. 08. 18.  Puskás Akadémia FC – Fehérvár FC 2–2
  5. 08. 26.  Kecskeméti TE – Puskás Akadémia FC 4–1
  6. 09. 03.  Mezőkövesd – Puskás Akadémia FC 1–3
  7. 09. 23.  Puskás Akadémia FC – Paksi FC 0–2
  8. 09. 29.   Zalaegerszegi TE – Puskás Akadémia FC 1–1
  9. 10. 06.  Puskás Akadémia FC – Kisvárda 1–0
10. 10. 22.  MTK Budapest – Puskás Akadémia FC 0–5
11. 10. 28.  Puskás Akadémia FC – Debreceni VSC 1–1
12. 11. 04. 15:45 Puskás Akadémia FC – Diósgyőri VTK 
13. 11. 11. 19:30 Újpest FC – Puskás Akadémia FC 
14. 11. 25.  Puskás Akadémia FC – Ferencvárosi TC 
15. 12. 02.  Fehérvár FC – Puskás Akadémia FC 
16. 12. 09.  Puskás Akadémia FC – Kecskeméti TE 
17. 12. 16.  Puskás Akadémia FC – Mezőkövesd 

FORDULÓ DÁTUM IDŐPONT MÉRKŐZÉS EREDMÉNY

 CSAPAT M. GY. D. V. G. P.

  1 FERENCVÁROSI TC 10 8 1 1 33–12 25
  2 PAKSI FC 11 7 3 1 23–13 24
  3 ÚJPEST FC 11 6 2 3 20–20 20
  4 PUSKÁS AKADÉMIA FC 11 5 4 2 20–15 19
  5 DVSC 11 5 2 4 19–16 17
  6 DVTK 11 5 1 5 18–17 16
  7 FEHÉRVÁR FC 11 4 2 5 22–19 14
  8 MTK BUDAPEST 11 4 2 5 11–20 14
  9 KECSKEMÉTI TE 11 4 1 6 16–18 13
10 ZTE FC 11 2 2 7 15–28 8
11 MEZŐKÖVESD ZSÓRY FC 10 2 1 7 11–19 7
12 KISVÁRDA MASTER GOOD 11 2 1 8 10–21 7

1 JAKUB PLSEK 5
2 GRUBER ZSOMBOR 3
3 LAMIN COLLEY 2
3 WOJCIECH GOLLA 2
5 BATIK BENCE 1
5 CORBU MARIUS 1
5 ARTEM FAVOROV 1
5 JONATHAN LEVI 1
5 NAGY ZSOLT 1
5 LUCIANO SLAGVEER 1
5 MIKAEL SOISALO 1
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